



Protokoll Styremöte LP4 LV6

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson (gick 12:40)
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:00
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Det väldigt lyckade sektionmötet

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Mår bra, bra balans i vardagen

Hanna: Mår väldigt bra! De arrar tackkalas!

Alex: Mår bra kan ha råkat stukat foten

Martin: Mår bra, fått så mycket arbete som han vill!

Leon: Mår bra är lite förvirrade över ett samtal från Chalmersfastigheter

Gustav: Sektionsmötet känns bra, kandidatrapporten börjar närma sig slutet

Tage: Mår bara bra, gött med sektionmötet och vädret

3. Meddelanden

Fått mycket bra respons från mötet, verkar uppskattat.

En ny AO är nominerad.



Svift meddelade att det finns en eftermiddag över under mottagningen där styrelsen kan ha ett litet arrangemang!

4. Post

Yoda och Vader!

5. Mötesrapporter

Alex, Sn – planerat mottagningen, pratat masteransvarig, kursrelaterade exempel till kurser vilka uppfattas som mindre instressanta för programet

Gustav, Valberedningen – om sektionsmötet och deras verksamhetsplan punkten. Styrgruppsmötet med bioteknikhuset missades pga institutionsråd för kemiinstitutionen på Borealis.

Malin, Ernst&Karg – månadens alumn, Ichem samarbete framöver

Hanna,

Leon, Möte med Chalmersfastigheter

Martin, Kassörmöte – kassörerna positiva till nollställningen,

6. Avstämning av att-göra-listan

Alla, Sektionsmötet

Gustav, Sektionsmöte

Malin, Bytt datum för Karm, hjälpt Sara med företagskontakt, månadens alumni

Hanna, Fått ordning på alla dokument, preppat inför sektionmöte, jagat

Tage, Jobbat med hemsidan

Alex, Haft möte med Svift, skickat in logga till modulen.

Martin, Sektionsmöte – Kaffeskuld samt bokföring. Fråga kommittéerna vad de vill se för förändring i sektionslokalerna

Leon, Fysisk skyddsronnd på fredag 13/5. Ska få en offert från Chalmersfastigheter

7. Val av representation



Ingen

8. Utvärdering – Sektionsmötet

Överlag ett bra möte. Bra diskussioner skönt att motionerna behandlades samt väldigt kul att arbetsgrupper tillsattes. Kul att folk diskuterade mycket, dock blev vissa ganska oseriösa. Okej till en gräns men kan bli för mycket. Roligt att folk var intresserade av att delta i arbetsgrupper.

Vara lite mer förberedda för de motioner som ställdes. Möjligtvis två pauser under mötet.

9. Inför mottagning

bØf känns stressade inför mottagningen, vissa saker verkar mer förberedda än andra. Möte gällande hur deras Provsitsen – fått budget från förra året, börja kontakta kommittéer för puffar. Budgetera för dekor, missades förra året!
SnKfKb – har mycket inför mottagningen, önskar stöttning från Styrelsen.

10. Inför PA-lunch

Inga specifika punkter på agendan. Leon och Tage kommer prata lite om jubiléet.

11. Genomgång av att-göra-listan samt kalender

Alla, PA-lunch imorgon 13/5, KU, UU samt SU på måndag även KL-grill!
Kommittékväll torsdag 18/5, Skyddsron 13/5

Gustav,

Tage,

Malin,

Hanna,

Alex, AuKf samt AuBt, programråd för Bioteknik

Leon,

Martin,



12. Mötesplanering

Styrelsemöte – 19/5

13. Övriga frågor

- I. Sammanställa studentrösten – alla sköter sin egen fråga, deadline 19/5
- II. bOfs budget – bra budget, gärna försöka gå plus-minus-noll, lägga de 1200 kr plus på en ”Oväntade utgifter punkt”.
Med denna ändring godkänner Styrelsen budgeten.
- III. Check inför skyddsronden – folk vet att den sker, dvs håll rent!
- IV. Nyckel check – inget bestämt ännu.
- V. Masteransvarig till Sn – Våldigt svårt att hitta någon, bytt från att jaga nuvarande mastersstudenter istället jaga 3:or som framtida masteransvarig.

14. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 13:12